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Phinance istnieje na rynku już od 20 lat! Także dla nas jest to ogromne zaskoczenie i powód do dumy. Z firmy, która swój początek miała w mieszkaniu Olgi i Filipa Jacków, a wyrosła wyłącznie z marzeń i aspiracji, dziś jesteśmy organizacją tworzoną przez ponad 1000 osób, która stale, z roku na rok rośnie. Z czego dumne jest Phinance w momencie tego wyjątkowego jubileuszu? Jakie mamy plany na przyszłość?



                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
Phinance, dawniej Efect, rozpoczęło swoją działalność 20 lat temu w Poznaniu. Firma zaczynała od sprzedaży ubezpieczeń na życie i systematycznie rozwijała portfolio oferowanych produktów. Jak mówi Olga Jacek - prezes Phinance - nie było w tym wielkich wizji, ani tym bardziej kapitału: była miłość pary, która wokół niej próbowała zbudować swoje zawodowe życie i bezpieczeństwo finansowe.

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

Phinance w liczbach – statystyka naszego sukcesu



                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
Efekty transformacji z małej, kilkuosobowej firmy do naprawdę dużej organizacji są imponujące.

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
Dziś Phinance to:

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
· Ponad 1000 Doradców Finansowych działających na terenie całego kraju

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
· 45 biur

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
· 384 osoby na stanowiskach managerskich

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
· Ponad 570 tys. klientów

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
· Ponad 120 tys. kontraktów podpisanych w 2021r.

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
Każdego dnia nasi Doradcy docierają do nowych klientów, a firma regularnie poszerza portfolio produktowe. Pozwala nam to rosnąć i rozwijać się razem z naszymi klientami, którzy na kolejnych etapach życia, potrzebują różnych produktów i tej samej – rzetelnej i kompleksowej obsługi.

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

Klientocentryzm i wieloproduktowość kluczem do budowania silnej marki



                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
„Klientocentryzm oznacza, że nasze działania, jako firmy, skupione są na kliencie, który jest w centrum naszego zainteresowania - mówi Olga Jacek, prezes Phinance. Udowodniliśmy, że ustawienie firmy wokół klienta ma nie tylko sens z perspektywy odpowiedzialności społecznej biznesu, nie jest tylko modnym hasłem, ale również ma sens komercyjny, biznesowy. Łączy się z nim wieloproduktowość, która wyrosła z potrzeby zaspokojenia wszystkich potrzeb klienta w jednym miejscu. Nie mogłoby to się jednak udać, bez właściwej organizacji pracy wewnątrz zespołu i to, moim zdaniem udało nam się świetnie i stało się jednym z filarów naszego sukcesu.

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
Oprócz klientocentryzmu i wieloproduktowości, nie mniej ważna jest wspólnota – dodaje Marcin Kaczmarek, Członek Zarządu Phinance. Bez ludzi, bez relacji, to by się z pewnością nie udało. Ten filar, oprócz usługi, którą zawsze chcieliśmy utrzymywać na najwyższym poziomie, to jest coś z czego jestem szczególnie dumny. Nasze wartości nie są deklaratywne, są faktem, który potwierdziliśmy w bardzo wielu sytuacjach, w tym kryzysowych.
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Phinance: plany na przyszłość



                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
Kiedy pyta się mnie o plany na przyszłość, o motywację, o to czy po tylu latach, ten projekt jest dla mnie ciągle interesujący, stwierdzam, że oprócz dumy czuję również odpowiedzialność za ogromną liczbę osób, które są z nami w tym projekcie - mówi Marcin Kaczmarek. Ta odpowiedzialność jest czymś, co wspiera nas w kryzysach, dodaje mocy do ustawicznego rozwoju. Wierzę, że nie tylko nie powiedzieliśmy ostatniego słowa, ale nawet jeszcze dobrze się nie rozgrzaliśmy. Wiele przed nami i bardzo się na to cieszę.

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
Utrzymanie integracji firmy, wspólnych wartości - to nasze wyzwanie na najbliższe lata - dodaje Olga Jacek. Badania pokazują, że młode pokolenie to wartości właśnie stawia bardzo wysoko w hierarchii swoich potrzeb. Dziś nie liczą się tylko pieniądze, ale również to jak czujemy się w zespole, jakie kontakty społeczne są naszym udziałem. Stawiając na rozwój społeczności, zwłaszcza w tak dużym przedsiębiorstwie, musimy bacznie obserwować, czy nie tracimy tego, z czego jesteśmy tak dumni, czyli wspólnoty właśnie.
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Życzenia dla Phinance



                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
Czego życzą nam z okazji jubileuszu nasi partnerzy?

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
„Życzymy sukcesów, powodzenia w podejmowanych przedsięwzięciach i szerokich perspektyw rozwoju w kolejnych latach. Jednocześnie dziękujemy za dotychczasową współpracę̨ i sprzedaż̇ ubezpieczeń́ Grupy PZU. Wierzymy w dynamiczny rozwój, możliwość́ dalszego pogłębiania i umacniania wzajemnych relacji, które w najbliższym czasie przełożą̨ się na jeszcze lepsze wyniki sprzedażowe.

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
Marcin Sroka , Maciej Woliński Grupa PZU

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
Dwie dekady działalności w rytmie nieustannego wzrostu to dowód ogromnego zaangażowania, elastyczne adaptowanie się do intensywnie zmieniającego się rynku i wysokich umiejętności zarządzania zmianą.

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
W imieniu swoim i ERGO Hestii serdecznie Państwu gratuluję i życzę kolejnych, wspaniałych lat. Niech ten jubileusz będzie powodem do zadowolenia z dotychczasowych dokonań i jednocześnie motywacją do stawiania kolejnych odważnych odważnych kroków na polskim rynku pośrednictwa ubezpieczeniowego.

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
Justyna Wajs

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
Ergo Hestia

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
Czego życzyć komuś, kto wszystko ma? Chyba tylko tego, żeby Wam nikt nie przeszkadzał w robieniu tego, co umiecie i robicie najlepiej. A jeśli na horyzoncie pojawią się jakieś przeszkody, życzę Wam, abyście każdą taką niespodziankę traktowali jak wyzwanie, z którego – w co nie wątpię - wyjdziecie jeszcze mocniejsi! Phinance to moja najciekawsza przygoda zawodowa od początku współpracy z bankami i pośrednikami. Nigdzie nie znalazłam tak fantastycznych osobowości, jak w Waszej firmie. Nigdy też nikt nie dostarczył mi tyle pozytywnej energii. Olga znalazła świetne określenie na to, czym jest Phinance – Ubuntu.Bo tak faktycznie jest - szacunek, lojalności i troska o innych jest podstawą budowania przez Was relacji z partnerami i klientami. Dzięki temu jesteście i rośniecie.

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
Często sobie myślę pracując z Wami: „Jestem, bo Wy jesteście” i za to Wam dziękuję̨!

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
Monika Woźniak, dyrektor ds. rozwoju biznesu Aegon

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            

                                                      

                                                

                                          

                                                
                                                      
                                                            
Zapraszamy do kontaktu! 

                                                      

                                                

                                          
                              

    
    
      Powyższy komentarz nie jest rekomendacją w rozumieniu Rozporządzenia Ministra Finansów z 19 października 2005 roku. Został on sporządzony w celach informacyjnych i nie powinien stanowić podstawy do podejmowania decyzji inwestycyjnych. Ani autor ich opracowania, ani Phinance S.A., nie ponoszą odpowiedzialności za decyzje inwestycyjne podjęte na podstawie informacji zawartych w niniejszym komentarzu. Kopiowanie bądź powielanie niniejszego opracowania bez podania źródła jest niezgodne z prawem.    
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    Anna Dudzińska

      Digital Marketing Manager

      Phinance S.A.

    
      +48 661 340 155

      anna.dudzinska@phinance.pl    
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  Obniżki stóp procentowych, rekordowe dywidendy i kurs złotego w cieniu zarzutów dla prezesa NBP

  
    Historycznie najwyższe wypłaty dywidend i zbliżające się zmiany wysokości stóp procentowych - czego w perspektywie miesiąca możemy spodziewać się na rynkach inwestycyjnych? AKCJE Z perspektywy scenariusza bazowego, zakładanego na początku roku dla notowań akcji na giełdach, oddalające się w USA obniżki stóp procentowych, to bardzo dobra wiadomość. Coraz bardziej widoczna staje się możliwość dalszych wzrostów…  

  
    Czytaj artykuł    [image: ]
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  Hipoteka a zwrot prowizji bankowej: Jak odzyskać pieniądze po wcześniejszej spłacie kredytu?

  
    Prowizja bankowa to opłata za korzystanie z usług instytucji. Zaciągając kredyt hipoteczny, często musimy zapłacić za rozpatrzenie wniosku, uruchomienie kredytu albo spłatę zobowiązania przed terminem. Przepisy umożliwiają kredytobiorcy odzyskanie części prowizji, jeśli spłaca zobowiązanie wcześniej. Jak uzyskać zwrot od banku? Zwrot prowizji za wcześniejszą spłatę – przepisy W Polsce kwestie związane z kredytem hipotecznym reguluje…  
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          [image: dywidenda a procedury walnego zgromadzenia 2024]      

  Wiosenne porządki z nadzieją na letnie zbiory – rzecz o dywidendzie

  
    Na giełdzie trwa hossa, zapowiadająca rekordowe wyniki spółek. Warto przypomnieć sobie więc, zasady podziału zysków dla akcjonariuszy w formie dywidendy. Przygotować się do letnich zbiorów porządkując terminy i zasady na jakich podstawowe prawo akcjonariuszy czyli dywidenda jest realizowane.  Dywidenda kojarzy się z wypłatą pieniędzy i taką formę przybiera w przypadku spółek notowanych na giełdzie. Dywidendy…  
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          [image: Program mieszkanie na start - nowy projekt rządowy 2024]      

  Program Mieszkanie na start: Nowy rządowy projekt zastępujący Bezpieczny kredyt 2 proc. – Jakie są jego założenia?

  
    Warunki kredytu Mieszkanie na start Program Mieszkanie na start polega na dopłatach do rat kredytu. Ich wysokość ma być zależna od wielkości gospodarstwa domowego i naliczana do ustalonego poziomu kapitału. Program nie zakłada limitu wysokości kredytu, a dotacje mają obowiązywać przez 10 lat. Środki będzie można przeznaczyć na: zakup mieszkania albo domu jednorodzinnego z rynku…  
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  Otrzymaliśmy wyróżnienie w prestiżowym plebiscycie Orły Ubezpieczeń

  
    Jesteśmy niezmiernie dumni z ogłoszenia, że nasza firma została uhonorowana w ramach renomowanego programu Orły Ubezpieczeń. Plebiscyt ten został stworzony z myślą o wyróżnieniu najlepszych firm na rynku, które nie tylko osiągają doskonałość w świadczeniu usług, ale także wyznaczają nowe standardy jakości i innowacji. Orły Ubezpieczeń to nie tylko nagroda, ale przede wszystkim wyraz uznania…  
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  Hossa uratowana, złoty pójdzie w górę – czy to złota wiosna dla inwestorów?

  
    Na runku akcji, po ogłoszeniu wyników spółki INVIDIA, widać wyraźny optymizm. Za to obligacje surowce trzymają się na równym poziomie. A co z rynkiem walut? Czy pieniądze, które już za chwilę mają popłynąć szerokim strumieniem z KPO wpłyną na kurs złotego? AKCJE Niespodziewanie piękna wiosenna pogoda w lutym sprzyjała doskonałym nastrojom na polskiej giełdzie. Na…  
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  Prognoza dla aktywów finansowych na 2024 r.

  
    Zwykle początek roku stoi pod znakiem prognozowania dla poszczególnych aktywów w portfelach (złośliwi nazywają proces ten „wróżeniem z fusów”). Nie jest przecież zabronione spróbować ocenić perspektywy dla instrumentów finansowych, mając nie co więcej danych bo będąc po otwarciu roku i parę kaw w Nowym Roku już zaliczonych… Zaczynając od akcji w scenariuszu bazowym (obarczonym największym…  
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  Jak długo jeszcze potrwa karnawał na rynkach?

  
    Podczas gdy karnawał trwa jeszcze w najlepsze rynki akcji i obligacji świętują rekordowe wzrosty. Co z walutami i surowcami? Kiedy możemy spodziewać się zmian? AKCJE Tak się złożyło, że 14 lutego bieżącego roku mamy dwa święta. Walentynki i Środę Popielcową. Niektórzy będą mieli wesołe święto zakochanych inni raczej smutną w swej wymowie środę. Tak i…  
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                                                            Siedziba Phinance S. A.

                                                                                        Phinance S.A.

ul. Ratajczaka 19

61-814 Poznań

Sąd Rejonowy Poznań – Nowe Miasto i Wilda w Poznaniu, VIII Wydział Gospodarczy KRS, Kapitał zakładowy: 500 000 zł

                                                    

                                            
                                                                                        Regon: 634 382 858

NIP: 778-14-02-894

KRS: 0000312494
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